



2015-11-17

## Mötesprotokoll Styrelsemöte 6

### 1. Mötet öppnas:

Jakob Verde förklarar mötet öppnat 17:15

### 2. Val av mötets ordförande:

Jakob Verde valdes till mötets ordförande

### 3. Val av justeringsperson:

Birger Johansson valdes till justerare.

### 4. Val av sekreterare:

Christoffer Uno valdes till sekreterare.

### 5. Närvarande:

Jacob Verde, Valdemar Hansson, Birger Johansson, Christoffer Uno, Andrea Grönqvist, Erik Södergren, Nicklas Eriksson, Emma Johansson, Claire Ellöinger, Markus Engman,

### 6. Adjungdering:

### 7. Mötet behöriga utlysande:

Ja

## **8. Godkännande av dagordningen:**

Godkänd

## **9. Föregående mötesprotokoll:**

Underskrivet och arkiverat

## **10. Ev. bordlagda frågor.**

## **11. Lägesrapport.**

## **12. Uppföljning att göra från förra mötet.**

a. AMO-Projekt: För tigt för att ha det innan jul så tar tag i det efter Tenta-P i januari

## **13. Ordförande informerar:**

Jakob var på ordförandemöte, där pratade de lite om vad de andra sektionerna gör. Loggin ville att vi skulle stå och prata på deras arbetsmarknadsdagar. De andra sektionerna jobbade med sina arbetsmarknadsdagar. Kampanj för Musikhjälpen, "skänk en halv dags CSN" kom upp som förslag. Mer information kommer komma ut på Facebook. Biblioteket har pratat om att ha extraöppet för att hjälpa till med uppsatser.

## **14. Studienämndsordförande informerar:**

Ettan gjorde utvärdering av CAD-kursen idag 17/11-15. Valdennar var på nämndmöte, det var inte mycket byggreglaterat som togs upp. Utvärderingar är det som gäller nu, de är i fas. Har en idé om att den årskurs som utvärderar bäst ska få belöning i form av tårta. Bordläggs tills fler från styrelsen närvarar.

## **15. Näringslivsansvarig informerar:**

Inte här.

## **16. Kassör Informerar:**

Skulle ha en budgetgenomgång men tar det när Ordförande närvarar.

## 17. Diskussionspunkter:

- a. Förberedelser inför höstmötet: Jiyvan har skickat ut ett dokument om tilltänkta stadgeändringar. Vi röstar och beslutar om att BAM ska ha en fast post i styrelsen och näringslivsansvarig ska bara fokuserar på styrelsen. Förslag om att det ska vara budgetkontroll kontinuerligt under året.
- b. Layout till LITHanian: Vi har fått förfrågan om att ha en sektionssida i tidningen. Vi röstar igenom att inte ha en sida.
- c. Anonyma insändare av åsikter/förslag: Det fanns en förslagslåda förut på anslagstavlan på plan 4. Ska vi sätta upp en ny alternativt ha en digital? Vi röstar igenom att sätta upp en ny låda på tavlan.
- d. Mötesprotokoll: Justeringpersoner måste gå igenom protokollen noggrannare och vi har röstat om att ändra formuleringen i gamla mötesprotokoll.

## 18. Övriga frågor:

Inga

## 19. Nästa möte:

Nästa möte läggs den 19/11 extrainsatt

## 20. Att göra tills nästa möte:

Jiyvan ska få ta del av det som vi har pratat om idag.

## 21. Mötet avslutas:

Jakob Verde förklarar mötet avslutat kl 18:12

  
Ordförande: Jakob Verde

  
Sekreterare: Christoffer Uno

  
Justierare: Birger Johansson